
 

 זה כמו בסיפורים הגדולים. הסיפורים החשובים באמת.

 היו אלה סיפורים מלאי אפילה וסכנה ולפעמים לא רצית בכלל לדעת את הסוף.

 כי איך יכול להיות הסוף טוב?

 כאשר קרו דברים כה רעים?איך יכול העולם לחזור למה שהיה 

 אבל בסוף זהו רק דבר חולף הצל הזה. גם האפילה חייבת לחלוף.

 יום חדש יבוא וכשתזרח השמש היא תזרח באור יקרות.

 אלו יהיו הסיפורים שחקוקים בזיכרון. הסיפורים בעלי משמעות גם אם היית צעיר מכדי שתבין מדוע.

לגיבורי הסיפורים האלו היו הזדמנויות רבות לחזור לאחור  -אבל אני חושב שאני מבין. אני יודע עכשיו 

 אבל הם לא עשו זאת.

 הם המשיכו קדימה.

 כי הם האמינו במשהו.

 ובמה אנחנו מאמינים? -

 אנחנו מאמינים שיש טוב בעולם וראוי להלחם למענו.

 


